
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

Protokół nr 5/2024 

V Posiedzenie w dniu 15 października 2024  

Obrady rozpoczęto 15 października 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 17:11 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Emilia Burska-Florczyk 

2. Jolanta Kierach 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Marzena Pełka 

5. Mateusz Pełka 

6. Joanna Pryzwan 

7. Małgorzata Szymonik 

8. Waldemar Wosiński 

Goście: Ewelina Stobiecka, Anna Kuras, Grażyna Borycka, Krzysztof Zyśk, Dariusz 

Bednarski, Ewa Dobosz – Rysiewicz, Robert Soboniak 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała przewodnicząca Marzena Pełka, która powitała 

wszystkich zebranych. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Przewodnicząca Pełka zapytała czy są propozycje zmian w porządku obrad. Wobec braku 

propozycji zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan 

NIEOBECNI (4) 

Emilia Burska-Florczyk, Mateusz Pełka, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

3. Analiza realizacji zadań z zakresu ochrony zdrowia na terenie Gminy Miedźno 

Z uwagi na brak możliwości osobistego uczestnictwa w Komisji Dyrekcja ZOZ Kłobuck 

przesłała informacje dotyczące funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy Miedźno. 

Dokumenty te zostały udostępnione dla członków Komisji w systemie e-sesja. Odczytała je 

Sekretarz Anna Kuras. 

 



4. Podsumowanie działalności placówek oświatowych na terenie Gminy Miedźno za rok 

szkolny 2023/2024 (m. in. ocena stanu zdrowia i podnoszenia kultury fizycznej wśród 

młodzieży oraz projekty realizowane w szkołach ze środków UE) 

Jako pierwsza głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Miedźnie Ewa 

Dobosz- Rysiewicz. Omówiła zasady funkcjonowania placówki, liczbę aktualnie 

uczęszczających dzieci i zatrudnionych nauczycieli. Po krótce przedstawiła projekty 

realizowane w szkole oraz wykonane remonty. Jako drugi głos zabrał Dyrektor Zespołu 

Szkolno- Przedszkolnego Dariusz Bednarski, który również szczegółowo przedstawił zasady 

funkcjonowania zarządzanej przez niego placówki. Z uwagi na to, że Dyrektor Zespołu 

Szkolno- Przedszkolnego w Mokrej zgłosiła fakt, że nie będzie mogła dotrzeć na Komisję, 

zasady funkcjonowania placówki omówi gdy członkowie Komisji dotrą do placówki podczas 

wyjazdu w teren.  

 

5. Ocena wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2024 r. 

Ocenę wykonania budżetu za I półrocze przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. W 

pierwszej kolejności omówiła poszczególne dochody Gminy Miedźno. Po ich omówieniu 

przeszła do analizy wydatków Gminy Miedźno. Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła 

do kolejnego punktu obrad. 

 

6. Analiza wydatkowania budżetu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

Inspektor Robert Soboniak przedstawił ile wniosków wpłynęło do Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Wnioski te w większości zostały rozpatrzone 

pozytywnie i dotyczyły w głównie prośby wsparcia finansowego wydarzeń integracyjnych 

organizowanych na terenie gminy. 

 

7. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podlegających Gminie 

(wyjazd w teren) 

Radni udali się na wizytację do placówek oświatowych znajdujących się na terenie Gminy 

Miedźno. Odwiedzili min. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Miedźnie, Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Ostrowach nad Okszą oraz Zespół Szkolno-Przedszkolny w Mokrej. 

Dyrektorzy placówek szczegółowo omówi inwestycje oraz remonty zrealizowane na terenie 

każdej szkoły, przedstawili swoje uwagi oraz plany dotyczące remontów i modernizacji w 

przyszłości. 

 

8. Sprawy różne 

Pod głosowanie zostały poddane trzy projekty uchwał, które szczegółowo przedstawiła 

Skarbnik Grażyna Borycka.  

 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (3) 

Emilia Burska-Florczyk, Mateusz Pełka, Waldemar Wosiński 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (3) 

Emilia Burska-Florczyk, Mateusz Pełka, Waldemar Wosiński 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi 

przewozowe w zakresie lokalnego, publicznego transportu zbiorowego 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi 

przewozowe w zakresie lokalnego, publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (3) 

Emilia Burska-Florczyk, Mateusz Pełka, Waldemar Wosiński 

 

d) Zaopiniowanie wniosku w sprawie możliwości przyłączenia do kanalizacji sanitarnej 

zlokalizowanej na terenie Gminy 

Krzysztof Zyśk przedstawił wniosek w sprawie możliwości przyłączenia do kanalizacji 

sanitarnej zlokalizowanej na terenie gminy Miedźno. Przyłączenie do kanalizacji dotyczy Sali 

przyjęć okolicznościowych która znajduje się w pobliżu  Orlika. Krzysztof Zyśk podkreślił, 

że wniosek wiąże się w przyszłości z dzierżawą oraz służebnością przesyłu.  Członkowie 

Rady szczegółowo omówili wszystkie możliwe opcje za i przeciw. 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie możliwości przyłączenia do kanalizacji sanitarnej 

zlokalizowanej na terenie Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (3) 

Emilia Burska-Florczyk, Mateusz Pełka, Waldemar Wosiński 

 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji 

Wobec braku pytań przewodnicząca podziękowała za obecność i zakończyła posiedzenie 

komisji. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji  

 Marzena Pełka 

 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


